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SPORT

VAN  ALLES  WAT

KARATEKA’S GEVEN ELKAAR HET 
JAWOORD

Kevin Vervoort en Melissa Broekman, beiden leraar en lerares 
bij Shotokan Karatevereniging Terheijden, hebben elkaar het 
jawoord gegeven in het stadhuis van Apeldoorn, de stad waar 
Melissa vandaan komt.
Tijdens de dienst in het stadhuis vertelde de ambtenaar van de 
burgerlijke stand enkele keren dat deze twee elkaar hebben le-
ren kennen via de karatesport, met name tijdens wedstrijden 
waar Melissa en Kevin met regelmaat aanwezig waren. De passie 
voor de karatesport die jullie bij elkaar heeft gebracht komt nu 
tot een verbond in de vorm van een huwelijk, aldus de ambte-
naar.

Wij wensen onze Sensei’s Kevin en Melissa Vervoort-Broekman 
heel veel geluk en liefde toe in hun huwelijk.
En natuurlijk vergeten wij jullie kleine meid niet. Benthe, ook jij 
van harte gefeliciteerd met het huwelijk van jouw papa en mama.
Info: www.karate.nl, Facebook:  Shotokan 
Karatevereniging, 
gsm: 06 52848378

NICK RULLENS JEUGD 
CLUBKAMPIOEN KARATE 

Nick Rullens uit Made die actief karate 
beoefent in Terheijden bij Shotokan Karatevereniging  Terheijden 
heeft het voor elkaar gekregen om zich een heel jaar Clubkam-
pioen Karate te mogen noemen.
Aan deze wedstrijd wilde Nick eigenlijk niet mee doen, maar 
door de aanmoediging van zijn Sensei heeft hij toch mee gedaan 
en het resultaat was niet mis. Zowel bij Kata (schijngevecht) als 
bij het vrijgevecht wist hij de meeste punten binnen te halen.
Nick, namens de leden en het bestuur van harte gefeliciteerd 
met deze voor jou zeker mooie overwinning.
Kijk ook eens op www.karate.nl, Facebook: Shotokan Karate-
vereniging  Terheijden.  Voor info: 06 52848378.

FEEST MEE MET HET JUBILERENDE 
MARKPONTJE

Op 15 augustus 2017 vaart het Markpontje exact 25 jaar tussen 
de gemeenten  Terheijden en Breda. 
Die dag zal het bestuur van de Stichting Heen en Weer, samen 

met alle schippers, oud-schippers en genodigden bij dit feit stil-
staan.

Natuurlijk willen wij graag dat iedereen met het jubilerende 
Markpontje mee kan feesten.  Zaterdag 19 en zondag 20 
augustus wordt u gratis over gezet.  Wij verwachten een grote 
toestroom van passagiers aan beide kanten van het vaartraject. 
Daarom moeten we met u afspreken dat er geen retourtocht 
gemaakt kan worden. Na de enkele overtocht wordt het, na 
een eventuele fiets- of wandeltocht, achter in de rij aansluiten.  
Overigens leert de ervaring dat het in de rij altijd gezellig is en 
de tijd vliegt.
Vriendelijke groeten namens alle schippers van het Markpontje. 

ZOMERVERMAAK

Binnenkort kan het leger een kanon 
afschieten in ons dorp. De bevolking is 
dan op vakantie en vroeger zag je hier 
en daar nog een senior rondscharrelen, 
maar nu zijn ook die de hort op. Er werd 
massaal ingeschreven op allerlei activi-
teiten. Gelukkig dat ons leger alleen maar “paf, paf” en “boem, 
boem” roept bij oefeningen, want je weet maar nooit dat een 
eenzame achterblijver het slachtoffer zou worden van die exer-
citie.
Meer dan 140 krasse knarren en knarrinnen willen meer van de 
wereld zien en weten dan wat ons schone dorp te bieden heeft.
De inschrijving op sommige onderdelen was zo massaal dat we 
helaas nee moesten verkopen. Bv. de excursie met de fluister-
boot -er kunnen maar 40 personen op- was zo’n publiekstrek-
ker, dat 10 mensen op de wachtlijst belandden. We willen na-
tuurlijk voorkomen dat er met de boot hetzelfde gebeurt als 
in het lied van Drs. P. ... Blub blub.  Volgend jaar, als deze tocht 
weer op het programma verschijnt, zijn zij de eersten die in 
aanmerking komen.
Ook de picknick zal druk bezocht worden. Voor de muzikale 
omlijsting waren Marco Borsato en Nils Landstra in de race.  Wij 
hebben voor laatstgenoemde gekozen, omdat iedereen Marco’s 
repertoire wel van buiten kent en de bard uit Raamsdonksveer 
verfrissend ieders oren zal strelen (en hij was wat goedkoper).
Omdat het aanbod van uitjes te uitgebreid was, vielen er een 
paar af omdat de norm van het minimum aantal deelnemers 
niet gehaald werd. Dit zijn de tocht naar het bakkerijmuseum in 
Oosterhout op 8 augustus en de tomatenkwekerij in Dongen 
op 25 augustus. De inschrijvers worden hiervan nog persoonlijk 
op de hoogte gesteld.
Degenen die ingeschreven staan voor de high tea op het land-



 3

goed van de familie Bax kunnen rechtstreeks daar naar toe gaan; 
dus niet verzamelen bij het  Antonius  Abt.
Het belooft weer een mooie jaargang te worden.  De vrijwilli-
gers -en hopelijk u ook- zijn er klaar voor!

DRIMMELENS KAMPIOENSCHAP 2017

Op zaterdag 1 juli heeft de 2e ontmoeting van dit vistoernooi 
plaatsgevonden. 
Na de 1ste wedstrijd van zaterdag 3 juni heeft Ben de Wijs van 
hsv E.M.V. de Brasem een goede gooi gedaan om voor het kam-
pioenschap in aanmerking te komen. Ben liet toen 40 vissen 
met een totale lengte van 551 cm noteren. Hierbij zat geen 
brasem, giebel noch zeelt. Toch werden deze wel gevangen.  
Door 9 vissers werden er 20 grotere vissen binnen gehaald. 
Wim Tempelaars werd 2e met 7 vissen waarvan 6 brasems en 
liet 332 cm noteren. Derde werd  Terheijdenaar Piet  Vermeulen 
(Piet de Kei) met 5 vissen waarvan 4 brasems.  Hij liet 235 cm 
op zijn conto noteren. 
Een dag van tevoren werd de organisatie van 2 afmeldingen we-
gens familie-omstandigheden in kennis gesteld.  Walter en Wim 
sterkte. Gestaag druppelden die zaterdag de deelnemers toch 
binnen bij café-restaurant De Buren. Met dit mindere en winde-
rige weer hield de organisatie toch rekening met wat aan- en af-
meldingen.  In totaliteit zijn 29 deelnemers toch op komen dagen.  
Na de loting om 13.00 uur vertrokken de 29 opgekomen deel-
nemers richting het strijdveld: De Schans, een heel mooi, maar 
wispelturig viswater. Dit jaar kampten de van dit water gebruik 
makende verenigingen met nogal wat plantengroei in het wa-
ter.  Vanuit federatie Terheijden werd richting de gemeente het 
verzoek gedaan om deze planten te maaien. Maar dit werd ver-
keerd begrepen; het gras en het nogal opgekomen onkruid dat 
de schapen hadden laten staan, werden gemaaid.  Door de orga-
nisatie (vooral de gebroeders Leo en Tiny van Geel) werden in 
het water banen getrokken en het vuil uit het water verwijderd. 
Geadviseerd werd om links van de hopen vuil te gaan zitten om 
op de open getrokken plekken te gaan vissen. 
De op zaterdag 1 juli gevangen vis werd als volgt genoteerd:  
Henk Kokke (639 cm), Dimitri Vlasblom (307), Raymond Kivits 
(269),  Jan van Gool (213), Ben de Wijs (184), Bernard de Wijs 
(177), Bert van Gerven (147), Piet Vermeulen (145), Ben Ra-
senberg (139), Sjaak van Steenderen (131), Johan van Dinteren 
(109), Joop van Kempen (105),  Ad van Nijnatten (100),  Tiny van 
Geel (87), Corné van Gils (64), Ron  Vermeulen (55), Jos van Gils 
(51), Wim Tempelaars (48), Ad Segers (46), Cees van de Veeke 
(44), Ferdi Mertens (43), Wim Mertens (31),  Antoon Michielsen 
(29), Huub Romgens (27), Leo van Geel (17), Willem van Brug-
hem (13). Een 3-tal vissers wist geen vis binnen te halen.
In totaliteit werden door 29 vissers 160 vissen gevangen met 
een lengte van 3220 cm, waarvan 29 brasems.
Hierdoor werd de eindscore bepaald en die luidde als volgt: 
Henk Kokke (782 cm),  Ben den Wijs (735), Piet  Vermeulen (380), 
Wim Tempelaars (380), Dimitri Vlasblom (359), Jan van Gool 
(316), Raymond Kivits (309), Ferdi Mertens (227), Bernard de 
Wijs (209), Ron Vermeulen (198), Tiny van Geel (193), Johan van 
Dinteren (193), Bert van Gerven (188), Ben Rasenberg (187), Ad 
van Nijnatten (178), Joop van Kempen (153), Leo van Geel (144), 
Wim Mertens (143), Jos van Gils (133), Sjaak van Steenderen 
(131),  Antoon Michielsen (129), Walter van Meel (119), Cees 
van de  Veeke (101), Ad Segers (93), Corné van Gils (89), Jan 
van Meer (34), Huub Romgens (27), Wim Fens (25), Willem van 
Brughem (13). Dennis Dieduksman, Jeroen van Mierlo, Jan Vos 
en Tommy van der Zanden hebben geen vis kunnen verschalken. 
In totalen: 32 deelnemers vingen 235 vissen met een lengte van 
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6168 cm, waarvan 49 brasems/giebels en/of zeelten.
De organisatie van het Drimmelens Kampioenschap 2017, be-
staande uit leden van hsv De Sportvissers (Dennis Dieduksman, 
Wim en Ferdi Mertens) en kehsv G.I.V.U. (Leo en Tiny van Geel) 
feliciteert de kampioen 2017, Henk Kokke, maar ook Ben de 
Wijs en Piet Vermeulen (de Kaai) met hun 2e en 3e plaats. En 
Henk heeft vandaag wederom bewezen dat hij niet alleen baar-
zen kan vangen. Dit jaar scoorde hij 11 brasems in 2 x 3 uur. In 
2015 kon hij er 13 in 3 uur binnen scheppen. 
Door voorzitter Leo van Geel werd aan de kampioen 2017 een 
herinneringstrofee, een cadeaubon van de Fauna ad € 75,-, en 
een welgevulde boodschappentas van de Jumbo overhandigd. 
Ook de als nummer 2 en 3 geplaatste vissers kregen een ca-
deaubon van de Fauna (€ 50,- en € 25,-) en de boodschappen-
tas.  Alle deelnemers konden op volgorde de zeer goed gevulde 
boodschappentassen van en door de Jumbo ophalen. 
Alle deelnemers worden voor hun sportieve inzet tijdens dit 
evenement bedankt. Ook wil de organisatie haar erkentelijk-
heid uitbrengen naar de sponsoren: uit Terheijden aannemers-
bedrijf Rasenberg Terheijden, autorijschool LesLips, café De 
Buren, Fysiotherapie Bousema & van Kuijk, Jumbo Terheijden, 
Simson Applicatie, st. De Zevende Hemel en  TP Afbouw; uit 
Etten-Leur café D’Ouwe Brug; uit Made cafetaria de Schutter; 
Roger Dubbelman keukens uit Breda en hengelsport Fauna uit 
Raamsdonksveer. Zonder hun financiële bijdrage hadden wij het 
nooit zo kunnen verzorgen.
Bij het afscheid nemen werd de werkgroep keer op keer be-
dankt voor de goede organisatie en zeer zeker ook voor de 
nogal zwaar uitgevallen boodschappentas.
Werkgroep Drimmelens Kampioenschap 2017                                                                      

1 Henk Kokke, met beker, is net als 2 jaar geleden kampioen van Drimmelen 2017 
geworden 2  Ben de Wijs is tweede geworden 3  Piet de Kaai is derde geworden

OMROEP DRIMMELEN  
“Altijd in de buurt”

Omroep Drimmelen zendt beelden uit 
van:
42 Actueel
Korte nieuwsflitsen van lopende actu-
aliteiten van en voor Drimmelen en omgeving waarbij actuele 
onderwerpen in de schijnwerpers gezet worden. Hebt u een 
nieuwswaardige mededeling zonder commerciële doeleinden? 
Mail het ons naar publicatie@omroepdrimmelen.nl. 
Zomeravond basisschool de Elsenhof 
Op vrijdag 23 juni organiseerde de oudervereniging van basis-
school de Elsenhof, in samenwerking met het jeugdorkest Wa-
genberg, weer een zomeravond. Het thema was dit jaar ‘feest’ en 
dat werd het. Op een volgepakt speelplein gaven de leerlingen 
vol enthousiasme optredens met zelfgemaakte instrumenten 
voor ouders, opa en oma’s, buurtgenoten en andere geïnteres-
seerden. Deze avond wordt om de 2 jaar georganiseerd en zal 
hopelijk nog vaak worden herhaald.

Gemeente Actueel juli
Iedere maand komt een gast van het college van Burgemeester 
en Wethouders naar onze studio om een toelichting te geven 
op onderwerpen die van belang zijn voor onze gemeente. Hebt 
u een vraag die u graag zou willen stellen? Mail die vraag dan 
naar gemact@omroepdrimmelen.nl en wie weet legt Riebert 
Verheugen uw vraag aan hem voor.
Deze maand is wethouder Harry Bakker te gast in de uitzending. 
Hij zal met Riebert in gesprek gaan over onder meer de financi-
en van de gemeente. Ook schuift Lilian Lambrechts aan om ons 
te informeren over actuele zaken die in onze gemeente spelen.
Jaarafsluiting Zangschool Terheijden

De vakantieperiode is in aantocht en dat betekent dat allerlei 
scholen druk doende zijn met de jaarafsluiting. Zangschool Eve-
line uit  Terheijden organiseerde daarvoor een einduitvoering 
voor haar leerlingen.  Wij waren benieuwd en gingen dus kijken 
en luisteren. Een zeer gevarieerd gezelschap, van jong tot minder 
jong en van beginner tot gevorderde, beklom het podium. De 
avond toonde maar weer eens aan waarom zingen zo leuk is.

Wie we zijn en waar u ons kunt vinden
Wij zijn uw lokale omroep in de gemeente Drimmelen. Een en-
thousiaste groep vrijwilligers maakt programma’s voor radio, tv 
en kabelkrant. Leuk en informatief om naar te kijken en te luis-
teren, maar nog leuker is het om zelf daaraan mee te werken.  
Wij zijn daarom altijd op zoek naar radiomakers, presentatoren, 
cameramensen, editors, technici en redacteuren. Misschien iets 
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voor u? Kom dan eens met ons praten. Ervaring is niet nodig; wij 
leren het u graag. Onze contactgegevens vindt u op de website 
www.omroepdrimmelen.nl.
Wekelijks nieuwe televisie items op Ziggo kanaal 42 digitaal of 
analoog op kanaal 45/663.25 MHz. Uitzending gemist of kunt u 
ons thuis niet ontvangen? Bezoek ons YouTube kanaal. De ra-
diozender is 24 uur per dag te beluisteren via de kabel op 92.9 
FM, het digitale Ziggo radiokanaal 917, in de ether op 106.9 FM 
en natuurlijk ook online via de livestream.  Volg ons ook op de 
website www.omroepdrimmelen.nl en op Facebook.

ARTIEST  VAN DE MAAND
Omroep Drimmelen,  ‘Altijd in de buurt’

Deze maand is de Drentse zanger Jannes de artiest van de 
maand bij Omroep Drimmelen.
Op zaterdag 7 oktober a.s. viert Jannes zijn 15-jarig jubileum als 
artiest met een megaconcert in de GelreDome in Arnhem. Bo-
vendien verscheen op vrijdag 2 
juni zijn splinternieuwe album 
‘Gevoel Van Samen Zijn’, dat 
wordt voorafgegaan door de 
vrolijke up-tempo single Laat 
Me. Zorg dat jij er op 7 okto-
ber bij bent, want dan is er die 
geweldige samenkomst met alle 
fans in GelreDome. Evenals vijf 
jaar geleden in Ahoy Rotter-
dam belooft het een geweldige 
muzikale avond te worden. Een 
groot feest, waarbij Jannes op het podium zal worden bijgestaan 
door een 16-koppige big band. 
Het nieuwe album ‘Gevoel Van Samen Zijn’ bevat opnieuw een 
mix van vrolijke up-tempo liedjes en sfeervolle ballads en is op-
genomen met zijn vaste schrijf- en productieteam Emile Hart-
kamp en Norus Padidar. Samen zijn ze erin geslaagd wederom 
een uitstekende echte Jannes-plaat op te nemen. Naast 12 splin-
ternieuwe liedjes zijn er drie nummers bij, die in een verrassend 
nieuw jasje zijn gestoken. Het gaat om Eleonora, Ik Wil Naar 
Griekenland en Ga Maar Weg, de liedjes waar Jannes zijn carriè-
re mee begon.
De titel van het album ‘Gevoel Van Samen Zijn’ is bewust ge-
kozen. Jannes verwijst ermee naar zijn fans, die hij zo enorm 
koestert en waardeert en bij wie hij zich thuis voelt.  Juist met 
hen wil hij dat gevoel delen.  Zoals hij het zelf verwoordt: “Ik 
besef maar al te goed dat er zonder mijn fans geen jubileum 
gevierd zou kunnen worden. Zij hebben mij altijd door dik en 
dun gesteund. Daar ben ik ze ontzettend dankbaar voor.  Dat 
wij-samen gevoel is heel belangrijk. Ook voor mij!”
Meer informatie over Jannes kunt u vinden via de website www.
jannesonline.nl.

WE GAAN ER EVEN  TUSSENUIT DEZE 
ZOMER!
Bibliotheek Theek 5

Veel Theek 5-bibliotheken blijven open 
deze zomer, maar er zijn enkele uitzon-
deringen. Bibliotheek Terheijden is gesloten van maandag 24 
juli t/m vrijdag 18 augustus. Breng op tijd een bezoek, zodat 
u toch kunt genieten van een goed boek in de zon. Vanaf dins-
dag 22 augustus staan de bibliotheekmedewerkers weer voor u 
klaar in Terheijden.
Tijdens de zomersluiting bent u natuurlijk van harte welkom in 
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de vestiging Made, open van maan-
dag t/m zaterdag. Of in één van de 
andere vestigingen. De openings-
tijden vindt u op www.theek5.nl.  
Wij wensen u een fijne vakantie!

LIQUIDATIE  JTS ELAN

Stichting Jeugdtheaterschool Elan, Statu-
tair gevestigd te  Terheijden, Biezelaar 1.
Rekening en verantwoording/plan van ver-
deling. De stichting is per 1 juli 2017, in-
gevolge een daarom strekkend besluit van 

de bestuurders d.d. 27 september 2016, in liquidatie getreden.
Per ultimo juni bedroeg het eigen vermogen € 492,75.  Alle de-
biteuren en crediteuren werden afgewikkeld.
Het batig saldo zal ten goede komen aan een nader door het 
bestuur aan te wijzen plaatselijke vereniging en of stichting.
Terheijden, 1 juli 2017
Namens het bestuur, MFH Schuurmans, voorzitter/secretaris en 
CJM Schuurmans, penningmeester.

VAN  JOU?

Deze rode kinderfiets staat al maanden bij de kerk in Terheijden.
Ben jij hem misschien kwijt?

IETS  VOOR JOU?

Wil je vrijwilligerswerk doen? Neem con-
tact op met het VIP (Vrijwilligers Infor-
matiePunt), telefoon 0162 451894, email 
vip@swodrimmelen.nl. We denken graag 
met je mee en helpen je verder.
Er wordt gezocht naar vrijwilligers voor:
(Licht) administratief werk 
Vind je het leuk te helpen bij de admini-
stratie of om dit beter te leren:  bij SWO kun je helpen met par-
tijenpost voorbereiden en versturen, scanopdrachten uitvoeren, 
het actueel houden en opschonen van digitale archieven, helpen 
bij grotere PR-campagnes en andere taken die je leuk vindt om 
te doen.
Secretaris
Ben je graag betrokken bij een goed overleg en wil je daar ver-
antwoordelijkheid in dragen? Als secretaris van KDOB, Kring 
Drimmelen en Ouderen Belangengroepen ben je verantwoor-
delijk voor de voorbereiding en verslaglegging van vergaderin-
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gen en heb je contacten met het Kringbestuur, de gemeente, 
SWO en KBO Brabant.
Penningmeester 
Ben je goed met financiën en cijfers? En wil je daar een organi-
satie mee ondersteunen? Bij de KBO in Lage Zwaluwe ben je 
welkom. Je wordt ingewerkt door de huidige penningmeester 
die m.i.v. januari 2018 stopt.
Zwemvrijwilliger
Hou je van zwemmen? 1 Keer per maand gaan bewoners van 
het Antonius Abt zwemmen, zij hebben daar begeleiding bij no-
dig.  Wil je helpen?
Tuinman 
Ben je iemand die graag in de tuin werkt? En heb je af en toe 
een uurtje over om iemand hierbij te willen helpen? Mensen die 
(tijdelijk) zorg nodig hebben en/of beperkingen hebben lukt het 
niet altijd hun tuin goed bij te houden en een uurtje hulp om te 
snoeien of onkruid te wieden is dan erg welkom.  Via de klussen-
dienst van SWO komen deze vragen geregeld binnen.

NIEUW IN DRIMMELEN: 
“VRIJWILLIGERS ONTMOETEN ELKAAR”
Interessant voor alle vrijwilligers en organisaties die 
werken met vrijwilligers!

Op vrijdag 29 september is er een bijeenkomst voor alle 
vrijwilligers en vrijwilligersorganisaties uit de dorpen van de 
gemeente Drimmelen. Zij hebben hier de kans om elkaar te 
ontmoeten, leuke activiteiten te doen en een gezellige middag 
te hebben. 
Tijdens deze bijeenkomst is er tegelijk een ‘vrijwilligersmarkt’, 
waar organisaties laten zien wie ze zijn en wat ze doen en waar 
mensen die als vrijwilliger aan de slag willen kunnen zien welke 
mogelijkheden er zijn. Met lekkere hapjes en muziek maken we 
deze middag compleet. Er gaan leuke, kleine, actieve workshops 
plaatsvinden. Voorbeelden zijn ‘Kampvuur koken’ en ‘kwalitei-
tenspel’, maar er is nog meer.
Er zijn in de gemeente Drimmelen heel veel vrijwilligers actief 
in veel verschillenden sectoren: sport, onderwijs, cultuur, natuur, 
zorg en welzijn. En dat is heel fijn: door de inzet van al deze 
vrijwilligers is de gemeente Drimmelen een sociale en gezellige 
gemeenschap en leuk om in te wonen. 
Deze bijeenkomst vindt plaats bij de Scouting Made. Zij zetten 
hun deuren wagenwijd open voor deze bijeenkomst. Een leuke 
uitnodiging naar iedereen om hier eens binnen te kijken, een 
leuke plek om activiteiten te kunnen doen en gratis voor ieder-
een in Drimmelen die als vrijwilliger actief is of wil worden.
Deze bijeenkomst wordt georganiseerd als waardering voor 
deze vrijwillige inzet, en omdat het fijn is om andere vrijwilligers 
te ontmoeten. Het is bijzonder interessant om te horen welke 
mensen en bij welke organisaties mensen als vrijwilligers actief 
zijn. De bijeenkomst wordt georganiseerd door het Vrijwilligers 
Informatie Punt samen met de gemeente en vrijwilligersorgani-
saties zoals scouting,  SWO en  Thebe Thuiszorg.
Organisaties kunnen zich aanmelden om zich te presenteren 
op de ‘vrijwilligersmarkt’ en om een leuke (kleine) activiteit of 
workshop te organiseren.
Vrijwilligers en mensen die vrijwilliger willen worden zijn wel-
kom, kom je met een grotere groep dan is het fijn als je dit laat 
weten. Leuk aan vrijwilligerswerk is dat er voor iedereen, jong 
én oud en met verschillende wensen en achtergronden, altijd 
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RONDOM DE  TAFEL

EN  TOEN GEBEURDE...

iets te vinden is. Steeds meer mensen weten de weg te vinden 
naar leuke vrijwilligersactiviteiten: van eenmalige activiteiten tot 
wel 20 uur per week; voor elk wat wils. 
We zien u graag op vrijdag 29 september van 4 tot 7 uur.

WAT  VINDT U?

                              Inzender bekend bij redactie

1972 BEGIN  AANLEG RIOLERING 
WAGENBERG

De riolering maakt een noodzakelijk onderdeel uit van onze 
leefwereld.  Al ons afvalwater, uit de keuken, badkamer, toilet 
en bij het schuren van de stoep, en het regenwater, vloeien erin 
weg. Maar zo’n halve eeuw geleden was dat nog totaal anders. 
In de doorgaande weg in Terheijden is de riolering in 1967 aan-
gelegd. Het Wagenbergse rioleringsplan stond toen als nummer 
één op de provinciale urgentielijst, maar het dorp moest nog 
enkele jaren wachten.
Hoe ging dit dan vroeger? Regenwater werd opgevangen in een 
waterput en gebruikt om de stoep te schuren en de groente-
tuin water te geven. Het afwaswater uit de keuken liep in een 
putje met een zandbodem of werd naar een greppeltje in de 
groentetuin (“d’n hof”) geleid. Daarin werd ook de teil met 
badwater geleegd. Het oude toilet, de zogenaamde “plee”, had 
een eigen afvalput. Wanneer deze “beerput” vol was, werd die 
leeg geschept. Dat werd gedaan met een schepemmer aan een 
lange steel. De “beer” werd dan over de groentetuin verdeeld 
als vloeibare mest.  Vanwege 
de stank deed mijn vader dat 
‘s avonds laat.  Woningen die 
geen achtertuin hadden, zoals 
in de Dorpsstraat en de Brou-
werijstraat, lieten het afvalwa-
ter afvloeien in de sloot langs 
de Onderdijk en deels in de 
Parallelweg. Dat waren toen in 
feite open riolen, die ook het 
regenwater moesten opnemen.
Langs de zijstraten lagen over-
al sloten of greppels. In de 
Nieuwstraat lag een greppel in 
het midden. Bij de naoorlogse 
nieuw gebouwde huizen voor-
aan in de Wagenstraat en in de 

Van Schendelstraat was al wel een vorm van riolering en die 
mondde eerst uit in een sloot bij de samenkomst van deze twee 
straten. Ook de twee melkfabrieken loosden hun wit gekleurd 
afvalwater in de natuur.
In het voorjaar van 1972 ging de Wagenbergse wethouder Ber-
tus van Gils, met een groep dorpsgenoten, zich sterk maken om 
echte riolering te krijgen waar het dorp al vele jaren op zat te 
wachten. Er verschenen grote artikelen in de krant: “In 1972 nog 
open riolen.  Wagenberg wacht al twintig jaar op een echte rio-
lering.” En: “Ratten bedreigen gezinnen in Wagenberg.” Kastelein 
Vermeulen van café De Harmonie vertelde aan een verslaggever 
het volgende: “De ratten hebben bij mij de matten kapot gebe-
ten. En bij de familie Cas liep er een in de kinderkamer.”  
De verslaggever schreef: “Zijn achterdeur komt uit op de Paral-
lelweg en langs die smalle weg ligt een slootje. Nou ja, slootje, 
eigenlijk is het meer een open riool. Het stilstaande water heeft 
een grauwe kleur. Een niet te definiëren geurtje komt er uit.” 
Daar is toen deze foto gemaakt met op de achtergrond de boer-
derij van de familie Broeders.
De start was in november 1972 te lezen in Dagblad De Stem: 
“Nabij het Wit Huis wordt een pompstation gebouwd dat, via 
een persleiding, in verbinding staat met een gemaal in de Mo-
lenstraat in Terheijden.” De eerste fase van het Wagenbergse 
rioleringsplan betrof de Withuisstraat tot aan de Vogelstraat. In 
december 1973 verscheen in de krant: “Volgend jaar riolering 
in de kom van Wagenberg”. De werkzaamheden brachten veel 
ongemakken met zich mee, want de doorgaande weg lag bijna 
over de hele breedte open en dat duurde vele maanden.
In de Kerkstraat is de riolering pas in de zomer van 1978 vol-
tooid. De sloot langs het onverhard laatste gedeelte is een res-
tant van het slootje dat ooit langs heel de Kerkstraat heeft gele-
gen.  Ver buiten de dorpskom, waar geen riolering is gekomen, is 
de oude beerput vervangen door de septic tank.
De Bredase fotograaf Johan van Gurp maakte destijds fotoseries 
van de werkzaamheden, waarvan enkele foto’s in Dagblad De 
Stem te zien waren. Zijn foto’s zijn nu te bekijken op de website 
van stadsarchief.breda.nl.
Johan van der Made

RIEBERT  VERHEUGEN, UITBATER VAN 
HORECAWAGEN OP DE KLEINE SCHANS

Ik zit in het zonnetje rondom de tafel met Riebert Verheugen. 
Gezellig aan een tafel bij zijn Foodtruck die hij op de locatie 
Kleine Schans al een paar maanden exploiteert.  Voorheen stond 
hier een kiosk-achtig gebouw dat na tijden van niet gebruik werd 
gesloopt. Onder andere door veel gebruikers van het pontje 
werd dit toch als een groot gemis gezien. Riebert, waarom ben 
jij in dit “gat” gesprongen en wat is jouw achtergrond? Riebert: 
“Mijn achtergrond ligt in de psychiatrie. Ik heb dat 28 jaar met 
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veel plezier gedaan, maar op een gegeven moment kwam voor 
mij het moment om iets anders te gaan doen. Er waren zoveel 
regels en de maatstaf was geld verdienen. In mijn optiek werd 
de mens die hulp nodig had een beetje op de achtergrond ge-
drongen. Daar kon ik mij niet mee verenigen. Daarbij komt ook 
nog dat ik een verwoed amateur-kok ben en samen met mijn 
toekomstige vrouw al een “bed&breakfast” exploiteer in Made. 
De horeca als branche staat dus erg dicht bij mij. Ik heb inder-
tijd de mogelijkheid onderzocht om een horecagelegenheid te 
openen in Den Hout, maar dat liep op niets uit.  Toen werd ik 

in oktober 2016 geattendeerd op de mogelijkheid die hier in 
Terheijden vrijkwam en die heb ik met beide handen aangegre-
pen.” Riebert, ik heb zo’n idee dat de 28 jaar ervaring in de psy-
chiatrie toch wel een onderdeel is van de wijze waarop jij jouw 
zaak vormgeeft. “Dat heb je goed gezien. Naast het verkopen 
van allerlei etenswaren vind ik de maatschappelijke functie die 
je als uitbater hebt erg belangrijk. Naast de klanten, de fietsers, 
toeristen, scholieren die gebruik maken van het pontje merk ik 
toch heel duidelijk dat er steeds meer mensen uit Terheijden 
langs komen. Voor een praatje, wat te eten, rustig te zitten et 
cetera. Daarnaast wil ik graag een functie als “werkgever” ver-
vullen voor mensen met een psychiatrische hulpvraag. Er zijn in 
het land al veel horecabedrijven die werkplaatsen hebben voor 
mensen met een (licht) verstandelijke handicap, een uitstekend 
initiatief. Maar voor mensen met een psychiatrische stoornis zijn 
die er nog niet.  Ik wil dat graag in de nabije toekomst oppakken. 
Samen met mijn aanstaande vrouw wil ik graag in Terheijden 
een dergelijk bedrijf, een combinatie tussen een horecagelegen-
heid en een bed&breakfast, starten. De mogelijkheden daartoe 
moeten echter nog wel worden onderzocht, maar toch…. Dit 
is voor mij een duidelijke stip aan de horizon, en dan samen 
met mijn vrouw, prima!” Je betrokkenheid met de lokale ge-
meenschap is belangrijk voor je. “Ja, naast de eerder genoemde 
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maatschappelijke functie verkoop ik allerlei dingen die gemaakt 
zijn door bijvoorbeeld SOVAK (appelgebak en taart) en ook 
kaas uit Made.” Je bent een tweetal maanden open, hoe gaat het 
nu commercieel? “Het gaat redelijk tot goed; het is een proefjaar 
voor mij. De drukte is wisselend. Ik ben nu elke dag geopend tot 
half september. Daarna ben ik open op woensdagmiddag, vrij-
dagmiddag en in het weekend. Naast een reguliere stroom van 
pontjesklanten (wel afhankelijk van het weer) kan het zo maar 
gebeuren dat er een bus met schoolkinderen langskomt, maar 
ook dat er op een middag niemand ons met een bezoek vereert, 
wisselend dus.” En jouw assortiment bestaat uit? “Koffie, thee, 
broodjes, tosti’s, frisdrank en een enkele reep. Ik hoop dat we te 
zijner tijd ook alcoholische dranken mogen verkopen. Maar dan 

is er spra-
ke van een 
permanente 
vestiging.
En zo ver 
is het nog 
niet.  Ove-
rigens zijn 
wij open tot 
aan het ein-
de van het 

pontseizoen, wel belangrijk om te weten voor onze bezoekers.”
Welnu Riebert, namens Rondom de Toren wens ik jou toe dat 
er meer dan voldoende bezoekers jouw horecawagen bezoeken 
om dit jaar tot een succes te maken, dat we jullie beiden volgend 
jaar weer terug zien en dat de stip aan de horizon maar snel 
groter en groter wordt.
Paul ter Sluis

BERNICE’S HAARMODE IS NU KIKI’S HAIR

Ik zit rondom de tafel met Nicole Brands, 
eigenaresse van de net nieuw geopende 
kapsalon KIKI’s Hair aan de Hoofdstraat 
53 in Terheijden. KIKI’s Hair is nieuw, maar 

niet echt toch? Nicole, waarom ben je verhuisd van het pand 
naast bakker Van Dongen naar het pand naast de Jumbo en heb 
je ook de naam veranderd van Bernice’s haarmode in KIKI’s 
Hair? Maar voordat je antwoord geeft op deze vraag eerst: waar 
stond Bernice’s Haarmode voor? Nicole: “Wij staan al 20 jaar 
voor kwaliteit, waar mensen blij werden van hun nieuwe kapsel 
en uiterlijk, waardoor de klanten toch een stuk zelfverzekerder 
werden. Dit gebeurde met een zeer trouwe ploeg van kapsters 
in een ongedwongen sfeer. Zie hier Bernice’s Haarmode in een 
notendop.” Maar waarom dan toch verhuizen, het ging toch erg 
goed in dat oude pand? “Ja, maar het werd tijd voor iets nieuws. 
We zijn natuurlijk een 
kapsalon, maar toch ook 
ondernemer en stilstaan 
betekent achteruitgaan. 
Toen de mogelijkheid van 
het pand aan de Hoofd-
straat 53 zich voordeed, 
hebben we eigenlijk met-
een toegehapt. Het pand 
is ruimer (vooral breder), 
veel lichter,  heeft vloerver-
warming, airco dus alles bij 
elkaar veel comfortabeler 
en door de mooie ruimte 
rustiger.  Aan de grote hou-

ten tafel kunnen de klanten op 
een prettige manier wachten 
en zitten ze dus niet in de tra-
ditionele kapperswachtruim-
te.” En de naamsverandering? 
“Eigenlijk een heel logische 
stap als je onze geschiedenis 
bekijkt. Ik ben ooit in Bergen 
op Zoom begonnen onder 
de naam “Bellissimo”. Na een 
aantal zaken in Breda kwamen 
we in  Teteringen terecht on-
der de naam Bernice. Daarop 
volgde toen later Terheijden. 
In het pand in Teteringen was 
op een gegeven moment een 

viertal bedrijven gevestigd: Bernice’s Haarmode, KIKI’s Nails, 
KIKI’s Fashion en een massagepraktijk, genaamd Massage Tete-
ringen. Kiki is de naam van mijn dochter en zij voert de scepter 
over KIKI’s Nails en KIKI’s Fashion.  Toen wij de mogelijkheid 
kregen om naar het nieuwe pand in Terheijden te verhuizen 
vonden wij het een goed moment om alles onder een naam te 
brengen en dat werd KIKI’s Hair, vandaar dus.”
Nicole, wat zijn nu de kernwaarden, de essentie van KIKI’s 
Hair en daaropvolgend natuurlijk: wat zijn nu de trends in het 
kappersvak? “Als eerste KIKI’s Hair, wat kan en mag je van ons 
verwachten? Wij zijn een trouw en enthousiast team met pas-
sie voor het vak waarbij we gebruik maken van de nieuwste 
technieken en we volgen de nieuwste trends. Leuk daarbij is 
te vermelden dat wij onlangs een drietal workshops hebben 
mogen volgen bij de (bekend van tv) 
barbershop-opleiding Schorem in 
Rotterdam. Dit betekent overigens 
ook dat de heren bij ons verzekerd 
zijn van een perfect kapsel! Als je in 
één zin iets zou moeten zeggen over 
ons:  Wij willen dat onze klanten goed 
geknipt blij zijn, zelfverzekerd de zaak 
uitgaan en dit alles in een gezellige on-
gedwongen sfeer voor een eerlijke en 
betaalbare prijs.” En de trends in jullie 
vak Nicole? “Bij de dames toch wel 
het werken met folie, Balayage (het werken met meerdere kleu-
ren), zandkleur en roodtinten zijn helemaal hot, korte kapsels, 
maar ook een volle botte lijn voor medium lengtes. Bij de he-
ren zien we de Barbers-look, het ouderwetse, de “Old School”.  
Ook bij kinderen wordt deze modelijn doorgevoerd, we hebben 
een aparte kinderstoel in de vorm van een politieauto.” Nicole, 
je zei aan het begin dat je naast kapster zeker ook ondernemer 
bent. Hoe vertaal je dat in de praktijk? “Natuurlijk blijven we 
op de hoogte van alles wat er gebeurt in het kappersvak, maar 
we starten ook met een bijzonder actie. Een tweetal, kan ik je 
nu vertellen. We starten binnenkort met een nieuwe “Heren-
avond” onder de naam “BBB voor mannen”: Bier, Bitterballen en 
Barbier-avond. Als tweede komt er binnenkort een actie samen 
met de Jumbo-supermarkt. Deze actie, die drie weken zal lopen, 
houdt in dat elke klant van de Jumbo bij een besteding van meer 
dan € 15, - het bonnetje in een box kan doen. Uiteindelijk volgt 
er een verloting met als prijs een volledige “make-over” voor 
twee personen ter waarde van € 500, -: haar, kleding, make up, 
nagels en massage.”
Wanneer zijn jullie geopend?  “Dinsdag 09.00-18.00, woensdag 
09.00-20.00, donderdag 09.00-18.00, vrijdag 09.00-21.00 en za-
terdag van 08.30-13.00.”
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En hoe zijn jullie te bereiken? 
“Wij zijn te bereiken via KIKI’s 
Hair: 076-5932562 en face-
book, Kiki’s Hair.”
Welnu Nicole, ik heb begrepen 
dat de officiële opening een 
groot succes was en ik wil na-
mens Rondom de Toren jullie 
een voortzetting van dit succes 
wensen met allemaal blije, zelf-
verzekerde en mooi geknipte 
klanten. 
Paul ter Sluis

TRAAIS ENERGIE COLLECTIEF
Terheijden zit op goud

Terheijden energieneutraal
Ik zit rondom de tafel met Pim de Rid-
der, initiatiefnemer van het  Traais Ener-
gie Collectief, Petra Kimmel en Henrike 
Lodewikus. Al eerder werd er een uiteenzetting en presentatie 
gegeven over dit initiatief in het Witte Kerkje en nu dus in Rond-
om de Toren. Pim, waar draait het allemaal om? “Eigenlijk heel 
eenvoudig. Wij denken dat Terheijden het eerste energieneutra-
le dorp van Brabant of zelfs van Nederland kan worden. Ener-
gieneutraal houdt in dat je in je eigen dorp, stad of huis evenveel 
duurzame energie opwekt als dat je gebruikt. In Terheijden kan 
dat met zon, wind en warmte.”
Hoe gaan we dat bereiken?
“Er is eigenlijk in dit proces een drietal stappen. De eerste is de 
realisatie van een windmolenpark. Er zijn vergevorderde plan-
nen om windparken te realiseren langs de A16 en op de Noord. 
We verwachten in de herfst van dit jaar daar meer duidelijk-
heid over te verkrijgen. Een tweede stap is zonne-energie. Deze 
technologie is al vergevorderd, in grootschalige en kleinschalige 
vormen. In andere landen, waaronder Duitsland, is men overi-
gens al veel verder met deze vorm van duurzame energie. Een 
derde stap is van gas naar aardwarmte. En eigenlijk is dat het 
goud waarop Terheijden zit!                               (vervolg op pagina 14)
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40 JAAR DE ZEGGEWIJZER  WORDT 
UITBUNDIG GEVIERD 
Drie dagen vieren leerlingen en leerkrachten feest

‘De Zeggewijzer bestaat 40 jaar 
en dat laten we niet zomaar 
voorbijgaan’, stond op de flyer 
die het jubileumfeest aankon-
digde. En dat hebben ze waarge-
maakt op deze bijzondere school.  
Woensdag 5 juli gaf directeur 
Colinda Rijpers ’s ochtends om 
half negen het startsein voor het 
40-jarig jubileumfeest. Geen les 
deze dagen op basisschool De 
Zeggewijzer, maar drie dagen sa-
men vieren en genieten.

Juffen- en menerenfeest

De eerste dag, de woensdag, startte gezamenlijk op het school-
plein. Colinda Rijpers opende officieel het jubileumfeest. De 
leerkrachten werden op het podium toegezongen, want deze 
dag was het juffen- en menerenfeest. Na de confetti en de polo-
naise werd het feestje voorgezet in de klas.
Met z’n allen naar de bioscoop
Donderdagochtend was er een bioscoopzaal geheel gereser-
veerd voor de leerlingen van De Zeggewijzer! Met de hele 
school naar de bioscoop was een bijzondere ervaring.  Wat het 
extra bijzonder maakt, is dat de leerlingen er zelf hard voor heb-
ben gewerkt om dit mogelijk te maken. “Alle kinderen hebben 
kaarten ontworpen en deze kaarten hebben ze verkocht. Met 
de opbrengst is deze ochtend bekostigd”, vertelt Rijpers. “De 
inzet van de kinderen was geweldig en wat hebben ze genoten 
van de film Verschrikkelijke Ikke 3.”

Bijzondere workshops
Ondertussen was de school door Kunsteducatie Nederland 
omgetoverd in een workshop walhalla. De hele middag kon-
den de kinderen diverse workshops volgen zoals graffiti, escape 
room, komedie, hiphop, slagwerk, dans, mode, cartoon tekenen 
en theater. In en buiten school bruiste het van de bijzondere 
activiteiten.

dans

graffiti

muziek

dj
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Leerkrachten het dak op!
Na de workshops bleef iedereen op school. Een frietkar reed 
het schoolplein op. Met volle buiken verzamelden ze zich ver-
volgens op het schoolplein om alle ouders te verwelkomen voor 
het Feestival. De hele dag was het heerlijk zonnig geweest, maar 
rond zes uur begon het hard te regenen. De opening op het 
schoolplein viel bijna in het water! Onder de paraplu’s zagen de 
ouders de onthulling van het nieuwe logo van De Zeggewijzer. 

De regen hield op en onder een prachtige regenboog stonden 
de leerkrachten op het dak van de school. Ze gaven een spette-
rende voorstelling met uiteenlopend slagwerk. Het Feestival ‘De 
Zeggewijzer 40 jaar’ was daarmee officieel geopend!
Het Feestival
Tijdens het Feestival werd alles wat de leerlingen geleerd had-
den tijdens de workshops met groot enthousiasme op het 
schoolplein getoond! Er was een modeshow, een dj act, er werd 
gedanst, muziek gemaakt en de graffiti kunstwerken werden ge-
toond. Rijpers: “Ieder jaar hebben we aan het einde van het 

schooljaar ‘de grote viering’. Iedere klas presenteert zich aan 
de ouders met zang, dans of toneel. We willen kinderen name-
lijk breed opleiden en ook vaardigheden meegeven zoals sa-
menwerken, naar elkaar luisteren en je eigen ideeën inbrengen. 

Dit jaar geen grote viering maar het geweldige Feestival. Doen, 
denken, durven en uit je comfort zone stappen zijn belangrijke 
leerelementen die tijdens de workshops en de presentaties op 
het Feestival naar voren kwamen.” 
Cheque
Aan het einde van de feestelijke avond had de voorzitter van 
de oudervereniging nog een verrassing. Hij overhandigde een 
cheque van € 5.000,- aan directeur Rijpers. Een prachtig bedrag 
dat goed van pas komt voor de verbouwing die deze zomer 
op school plaatsvindt. Naast nieuwe vloerbedekking en nieuw 
meubilair komt er een ‘uit de kunst lokaal’ en wetenschap & 
technieklokaal. Met dit mooie geldbedrag kan er lesmateriaal 
voor het wetenschap & technieklokaal worden aangeschaft.

Schoolfeest
De derde dag stond het schoolfeest op het programma. Een 
vossenjacht in de ochtend en ’s middags uiteenlopende spel-
letjes op het schoolplein. Ook deze dag was weer een gezellig 
feestje! Rijpers: “Trots ben ik op het team en de vele vrijwilli-
gers, de ouders en de opa’s en oma’s. Zij hebben zich deze dagen 
enorm ingezet om er samen een prachtig feest van 
te maken.”
Reünie
“We sluiten dit jubileumfeest met een grote 
glimlach af. Na de zomervakantie gaan we het 
volgende event voorbereiden, de reünie! Deze 
is op vrijdag 3 november, zet het alvast in 
de agenda!”

mode
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Gas als een fossiel brandstof raakt niet alleen op, maar vervuilt 
toch ook stiekem eigenlijk wel veel.” Ik snap zon- en windener-
gie. Wellicht zijn er ook nog andere manieren zoals waterener-
gie, tijdstroom et cetera, maar leg dan graag even uit wat aard-
warmte energie is en hoe je dat opwekt. “Aardwarmte/geother-
mie wordt opgewerkt in een warm-watercentrale. Er wordt een 
tweetal buizen de grond ingeboord met een diepte van 750 m. 
In een buis wordt koud water gepompt, dat water wordt door 
de aardwarmte verwarmd, dat warme water komt naar boven in 
de centrale waar de warmte wordt omgezet in elektriciteit. Zo 
simpel is het dus. En het leuke daarvan is dat het door nieuwe 
technologieën op een relatief kleine schaal kan. Het zijn dus niet 
van die enorm grote gebouwen. We denken zelf dat we met 
twee centrales heel  Terheijden van energie /elektriciteit kun-
nen voorzien. Overigens heeft Zevenbergen hier een primeur.  
Alleen gebruiken ze de opgewekte elektriciteit niet voor gebou-
wen, maar voor de kassen.” 

Wat kost het en hoe realiseren we dat?
“De kosten bedragen circa € 7 - € 10 miljoen met een terugver-
dientijd van 10 jaar. We gaan dit als volgt financieren: Er bestaat 
een rijkssubsidie, Stimulering Duurzame Energieproductie, er is 
een provinciaal fonds dat gefinancierd wordt door de verkoop 
van Essent (Energiefonds Brabant). Als derde financieringscom-
ponent hopen wij op de Terheijdenaar. Via de coöperatie-vorm 
kunnen inwoners van Terheijden lid worden/aandelen kopen in 
dit project. Zij worden deels eigenaar. En als laatste de banken. 
Door de subsidies van het Rijk en de provincie zijn zij voor 
minimaal 15 jaar verzekerd van een constante kasstroom. Dat 
is voor de banken erg aantrekkelijk en wij denken dat door het 
samenvoegen van deze vier financiersgroepen er een volledige 
dekking is te verkrijgen voor het project.” 

Wanneer is het zover?
“Dat hangt dus een beetje af van de financiering en de mate 
van bewustwording van de inwoners van Terheijden.  Als eerste 

vervolg van pagina 11
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dus de wind en de zon, daarmee kunnen we mensen overtuigen 
dat duurzame opwekking van elektriciteit loont met als thema: 
Het is niet alleen goed voor het milieu, maar ook voor de eigen 
portemonnee.  Als dat gelukt is start de bouw van de centrales 
en daarna natuurlijk ook de aanpassing van woningen, publieke 
gebouwen, instellingen en ga zo maar door. Belangrijk te stellen 
is dat dit natuurlijk altijd op vrijwillige basis gebeurt. Uiteindelijk 
verwachten wij dat wij in 2025 operationeel kunnen zijn.”
Goed Pim, uitstekend verhaal, goed voor het milieu en de porte-
monnee van de  Terheijdenaar. Namens Rondom de Toren durf 
ik te stellen dat wij geloven in dit model en proces en ook dat de 
Terheijdenaar positief zal staan tegenover dit initiatief.
Paul ter Sluis

IK STA ERBIJ……. EN KIJK ERNAAR.......

Heerlijk na een week van hard werken en teveel in de auto zit-
ten lekker op de fiets en genieten van de omgeving. Overal goed 
opletten natuurlijk want het verkeer komt van alle kanten en au-
tomobilisten vinden het niet meer dan normaal om zich  in een 
30 km zone als een Max Verstappen te gedragen. Wanneer je 
besluit richting Breda te fietsen is het helemaal oppassen, want 
het fietspad ter hoogte van Roeivereniging Breda wordt voor 
een groot gedeelte gebruikt als parkeerplaats. Schots en scheef 
staat men daar geparkeerd en durf er niets van te zeggen want 
dat staat de sportieve roeiers niet aan, en aan lopen hebben de 
dames en heren roeiers een broertje dood. Wil iemand op de 
plattegrond van Terheijden kijken? Dat gaat niet want daar staan 
hun auto’s geparkeerd. Op en rond de roeivereniging staan de 
auto’s her en der geparkeerd en wordt elke vrije op een par-

keerplaats lijkende ruimte ingenomen. En de politie doet net als 
ik: ZE STAAN ERBIJ EN KIJKEN ERNAAR en rijden de ander 
kant op kijkend verder. 
Kortom sportieve mensen van de roeivereniging, stel u een 
beetje socialer op en parkeer zoals het moet en beslist niet half 
op het fietspad. 
Ikke  

GROEP 8 DE ZEGGEWIJZER DRIE DAGEN 
OP SCHOOLKAMP 
Schoolkamp was enerverend, tropisch, spannend en 
vooral erg gezellig

Vergezeld door de zon, die ’s 
ochtends al enorm zijn best 
deed, vertrokken de leerlingen van groep 8 maandagochtend 19 
juni naar de kamplocatie in Loon op Zand. Ze werden uitge-
zwaaid door ouders, opa’s en oma’s en natuurlijk alle leerkrach-
ten en leerlingen van de groepen 1 t/m 7. Zwaaiend en bellend 
fietsten ze enthousiast het schoolplein af. Drie dagen met z’n 
allen op pad,  ze hadden er enorm veel zin! 
Laatste jaar op de basisschool
Groep 8 is een bijzonder jaar, dat beseffen leerlingen zich bij 
de start van het schooljaar.  Tijdens dit laatste jaar op de ba-
sisschool maken ze de keuze voor een nieuwe school, vindt de 
centrale eindtoets plaats, het schoolkamp en de musical. En wat 
keken ze uit naar het kamp!
Op de fiets naar de kamplocatie
Maandagochtend 19 juni verzamelden de leerlingen zich in de 
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klas. De gele veiligheidsvestjes aan, wie naast wie fietste werd 
afgestemd en weer naar buiten richting de fietsen. Om half tien 
vertrokken ze naar kampeerboerderij ’t Kraanven in Loon op 
Zand. Er werd enthousiast gezwaaid en sommige ouders pink-
ten een traantje weg. “Wat worden ze toch groot”, zeiden veel 
ouders met enige trots. 
Watergevecht en spooktocht
Na een flinke fietstocht met tropische temperaturen, arriveerden 
ze aan het begin van de middag in Loon op Zand.  Snel de tassen 
naar de slaapzaal brengen, de bedden opmaken en de zwemkle-
ding aan.  Eerst afkoelen met een watergevecht en vervolgens een 
spetterend zeskamp. Rond middernacht was er een spooktocht 
door het bos. De leerkrachten hadden een spannende route uit-
gezet en in groepjes liepen de leerlingen door het donkere bos. 
Bang? Nou, nee...  Misschien een beetje dan,  heel af en toe… 

Herinnering aan de bassischooltijd
Ondanks de korte nacht stond iedereen de volgende ochtend 
vrolijk op. Er werd uitgekeken naar de casinoavond. Een bij-
zondere avond waarvoor iedereen gepaste kleding bij zich had. 
Deze avond werd er in stijl gegokt en gebluft. Woensdag, de 
derde dag, was een dagje Efteling. Het was rustig in het park, 
dus bijna geen wachtrijen en dat was genieten. Rond vijf uur 
stapten de leerlingen weer op de fiets en vertrokken richting 
Terheijden. Onderweg werden ze muzikaal begeleid en dat gaf 
energie! Rond acht uur fietsten ze vrolijk zwaaiend het school-
plein op. Het was een super kamp, een geweldige herinnering 
aan de fijne basisschooltijd!

LIJST HARRY BAKKER  VRAAGT  WAT U 
HIERVAN  VINDT!

Balie gemeentehuis op afspraak
Per 1 september aanstaande gaat het een en ander verande-
ren met de balies Burgerzaken en Bouwen en Wonen in het 
gemeentehuis: Geen dagelijkse openingstijden van die balies in 
het gemeentehuis meer.
Daarvoor in de plaats kan er een afspraak gemaakt worden met 
een deskundige medewerker op het gebied van uw vraag of op 
te halen dienst. De (nu soms lange) wachttijden kunnen daar-
mee opgelost worden. De uren van de medewerkers van het 
gemeentehuis zijn beter in te plannen. Kortom, men probeert de 
kwaliteit van de dienstverlening te verhogen.
Tijdwinst?! Economischer?! Kostenbesparend?! Kwaliteitsslag?!
De nu dagelijkse openingstijden van die gemeentelijke balies 
hebben voor- en nadelen. Het maken van alleen afspraken heeft 
voor- en nadelen. Overigens blijft het WMO-loket wel zonder 

afspraak te bezoeken, hier verandert er niets.
Geldautomaten verdwijnen?
Lijst Harry Bakker vernam dat Rabobank Amerstreek nieuwe 
locaties zoekt voor geldautomaten in onze gemeente. Een com-
binatie van wonen en geldautomaten is in deze tijd niet meer 
veilig  zoals bij het beoogde appartementenproject in het hui-
dige Madese Rabobank-kantoor! Plofkraken alom dwingen ook 
banken nog kritischer te zijn op welke plek een geldautomaat zo 
veilig mogelijk kan staan.
Lijst Harry Bakker stelt veiligheid boven alles en pleit juist voor 
locaties waar veel mensen zijn en dus controle kunnen uitoefe-
nen.  Wat dacht u van plaatsing bij onze dorpshuizen/pluspunten 
in elk van onze woonkernen? En…..  van een centrale plek in 
het gebied van onze recreatieve havens? Naast veiligheid zou 
een uitbreiding van het huidige aantal een welkome service zijn! 
Zo kan het mes aan twee kanten snijden: meer klanten voor de 
Rabobank en veilig gemak voor bewoners en recreanten, win-
win situatie dus! Lijst Harry Bakker heeft er dan ook vragen aan 
het college over gesteld, wij maken er ons hard voor!
Maar….. wat vindt u hiervan?
Lijst Harry Bakker wil graag UW mening weten! Stuur ons s.v.p. 
een reactie over de gemeentelijke balies en over de geldautoma-
ten naar info@lijstharrybakker.nl.  Alvast dank!
Lijst Harry Bakker

SCHANSSTRAAT  TERHEIJDEN

In de opinievergadering van donderdag 
22 juni was een van de onderwerpen de 
ontsluiting van de nieuwbouw in het cen-
trum nabij de Schansstraat. De raads- en 
burgerleden deden er hun voordeel mee dat er 6 insprekers 
waren. Dit, samen met een volle publieke tribune, maakte dui-
delijk dat het onderwerp de gemoederen in Terheijden heel erg 
bezighoudt. De insprekers vormden een breed en soms tegen-
strijdig palet aan meningen en invalshoeken op de zaak. Ook 
dat komt de discussie in de raad ten goede. De drukte betrof 
de verkeersafwikkeling, maar waar het natuurlijk om gaat is het 
bouwen van huizen voor de inwoners van Terheijden.
Het CDA vindt het belangrijk dat er gebouwd gaat worden. Ik 
wil een van de naar voren gebrachte zienswijzen nog eens extra 
benoemen en dat is de inbreng van de moeder met drie kin-
deren. Zoals zij het zei, is dit stukje Schansstraat in Terheijden 
een speelbos en veilige haven ineen. Een toegang tot de Kleine 
Schans en een veilige route waar je je kinderen al vroeg zelf-
standig leert omgaan met het verkeer. Een plek in je dorp die zo 
node gemist wordt op veel andere plaatsen. Hierop moeten we 
dus zuinig zijn.
Het CDA, en ook veel andere politieke partijen, pleit ervoor in 
ieder geval wel zo snel mogelijk te bouwen. Dit is in ieder geval 
heel belangrijk voor Terheijden. De verkeerssituatie en de druk 
van nieuw verkeer voor de Norbartstraat is door de nog lopen-



 17

GEMEENTE

de proef met eenrichtingsverkeer, nog niet helder.  Tot nu toe is 
voor het CDA niet overtuigend aangetoond dat de ontsluiting 
alleen via de Norbartstraat, niet mogelijk is.  Wel pleiten wij dan 
voor goed doordachte oplossingen en facilitering voor de be-
woners van de Norbartstraat. Hierbij moet veiligheid een grote 
prioriteit hebben. Bereikbaarheid voor en door de hulpdiensten 
plus zo min mogelijk (over)last voor de basisschool bezoekers. 
Sjaak van Schie, CDA Drimmelen

‘KOM BINNEN’-SUBSIDIE  VOOR 
POPKOOR SWITCH

Wethouder John van Oosterhout over-
handigde -symbolisch- op 5 juli 2017 aan 
Popkoor Switch in Terheijden de eerste 
‘Kom-Binnen’-subsidie. Met de financiële 
ondersteuning van een kleine € 300,- kan 
het koor hoge stoelen aanschaffen voor 

koorleden die moeite hebben om lang te staan. Met de Kom 
Binnen-regeling ondersteunt de gemeente 
clubs en verenigingen bij het toegankelijk 
maken van hun activiteiten voor iedereen. 
Zo kunnen ook mensen met een beper-
king meedoen.
Behalve popkoor Switch hebben inmiddels 
13 verenigingen een aanvraag ingediend 
voor de subsidie, waaronder Jeu de Bou-
les-vereniging Boulevaart uit Terheijden, Stichting Molen Zelden-
rust uit Hooge Zwaluwe en Sportvereniging  Voetbal  Terheijden.
Verenigingen die ook gebruik willen maken van de ondersteu-
ning kunnen een aanvraag indienen bij de gemeente. Dat kan tot 
15 december 2017. Het aanvraagformulier is te verkrijgen via de 
website van de gemeente: www.drimmelen.nl. Mensen die meer 
informatie willen over de regeling kunnen telefonisch contact 
opnemen met de gemeente via nr. 140162.

PROEF EENRICHTINGSVERKEER 
MARKSTRAAT  TERHEIJDEN AFGEROND
 

De proef met eenrichtingsverkeer in de Markstraat is afgerond. 
Van 5 juni tot 3 juli 2017 gold in de Markstraat, tussen het An-
toniushof en de Mr.  Aalbersestraat, tijdelijk eenrichtingsverkeer 
(uitgezonderd voor fietsers). De komende weken analyseert de 
gemeente de resultaten van de verkeerstellingen en de reacties 
van inwoners op de tijdelijke verkeersmaatregel. 
De gemeente heeft gekozen voor een proef in plaats van een 
theoretisch onderzoek.  Wethouder Jan-Willem Stoop: “Ik wil 
de inwoners bedanken voor de vele reacties.  We gaan met deze 
input en de tellingen aan de slag.”
Aanleiding van de proef is dat de Markstraat door geparkeerde 
auto’s regelmatig te smal is voor autoverkeer in twee richtin-
gen. Met de tijdelijke verkeersmaatregel is onderzocht wat de 
gevolgen van eventueel eenrichtingsverkeer zijn. Om een stand-
punt hierover in te kunnen nemen heeft de gemeente onder 
meer ervaringen van inwoners (via www.wijzijndrimmelen.nl) 
gebruikt om te kijken of eenrichtingsverkeer een oplossing is 
voor het doorstromings-probleem in de Markstraat. Daarnaast 
wordt gekeken naar het effect op omliggende straten.
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opgenomen budgetten voor specialistische jeugdhulp zijn naar 
verwachting niet toereikend. Daarnaast worden de kosten van 
sociale uitkeringen hoger geraamd en vallen de salariskosten van 
gemeentepersoneel hoger uit vanwege hogere werkgeverspre-
mies. 
Uiteindelijk is er sprake van positieve begrotingssaldi voor de 
komende jaren. Dit betekent een solide en financieel gezonde 
basis voor de toekomst, met ruimte voor geplande investerin-
gen. Dit jaar vindt in Made verbreding plaats van de Zanddijk en 
rioolvervanging aan het Merelhof. Ook investeert de gemeente 
in het bevorderen van toegankelijkheid van gemeentelijke, ver-
enigings- en clubgebouwen en uitvoering van het project Duur-
zaam Drimmelen (stimuleren van energiebesparende maatre-
gelen voor particuliere woningeigenaren). Daarnaast is gestart 
met het opstellen van de toekomstvisie zwembaden. Deze visie 
wordt eind 2017 afgerond.
In de Kadernota 2018 staan de financiële uitgangspunten voor 
de begrotingen 2018 t/m 2021. Het financiële ‘toekomstplaatje’ 
voor de komende jaren is positief, waardoor nieuwe investerin-
gen mogelijk zijn. In de Kadernota 2018 staan ruim 20 beleids-
wensen voor het jaar 2018 voor een totaal investeringsbedrag 
van € 1.026.000. Voorgesteld wordt onder meer de uitvoering 
van de modelstudie Zwaluwe (varianten onderzoek Zoutendijk) 
en de realisatie van het groenbeleidsplan 2017-2026 (verbete-
ren kwaliteit groenvoorziening in de kernen) en de ecologische 
verbindingszone Mark-Zwaluwse Haven. 
Daarnaast worden voorstellen gedaan voor het uitvoeren van  
onderzoek rondom zelfrijdend openbaar vervoer, de realisatie 
van het project haven Terheijden en de projecten energietransi-
tie/duurzaamheid en verduurzaming van bestaande particuliere 
woningen. Ook staan in de Kadernota 2018 voorstellen voor de 
vervanging van het kunstgrasveld VV Zwaluwe en investeringen 
in de twee zwembaden in de gemeente.

GEMEENTEZAKEN  VOLLEDIG OP 
AFSPRAAK  

Vanaf 1 september 2017 werkt de gemeente volledig op af-
spraak. Inwoners die een product of dienst nodig hebben van 
de afdeling Publiekszaken van de gemeente (denk aan een pas-
poort, rijbewijs, Verklaring Omtrent Gedrag e.d.) kunnen vanaf 1 
september een afspraak maken via de website www.drimmelen.
nl, telefonisch via nummer 14 0162 of door langs te gaan bij het 
gemeentehuis. Door het werken op afspraak hoeven inwoners 
niet te wachten en kunnen medewerkers van de gemeente effi-
ciënter werken. 
Voor het afhalen van reisdocumenten en rijbewijzen kunnen 
inwoners nog steeds de hele dag zonder afspraak terecht bij 
de servicebalie. Ook voor het WMO-loket blijven de openings-
tijden onveranderd: van maandag tot en met vrijdag, zonder af-
spraak, van 9.00 tot 12.30 uur. Daarnaast is het loket dagelijks 
telefonisch bereikbaar via telefoonnummer 14 0162. 
Langskomen op het gemeentehuis is voor een aantal producten 
niet meer nodig. Producten zoals verhuizingen en huwelijken 
kunnen 24/7 digitaal worden gemeld via www.drimmelen.nl. 

VIJF HEILIGEN PAROCHIE
Geloofsgemeenschap  H.  Antonius  Abt te  Terheijden
e-mail:  terheijden@naardekerk.nl

Diensten door de week  en  in het  weekend.
Zaterdag 15 juli 19.00 uur: Woord- en Communievie-

GEMEENTENIEUWS

ACTUEEL
Financiële tegemoetkoming chronisch zieken en gehan-
dicapten
Voor wie een laag inkomen heeft en meerkosten maakt als ge-
volg van chronische ziekte of handicap is er de regeling financië-
le tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten. Cliënten 
die al gebruik maken van deze regeling ontvangen binnenkort 
een brief van de gemeente waarin we vragen om inkomensgege-
vens aan te leveren. Met deze gegevens wordt de hoogte van de 
tegemoetkoming vastgesteld. We streven ernaar de tegemoet-
koming vanaf september 2017 aan u uit te betalen.
Bent u nog niet bekend met deze regeling, maar heeft u wel een 
laag inkomen en maakt u meerkosten in verband met chroni-
sche ziekte of handicap, dan kunt u bij het Wmo-loket een aan-
vraagformulier opvragen of downloaden via onze website. Meer 
informatie bij het Wmo-loket, tel. 140162.
BEKENDMAKINGEN
Aangevraagde omgevingsvergunningen reguliere pro-
cedure
Wagenberg, kruising Brandestraat 24-36 (4845 PH) (W-2017-
0257):  Werkzaamheden aan een olietransportleiding.
Wagenberg, Brouwerijstraat 42 (4845 CP) (W-2017-0261): Af-
wijken van de regels van het bestemmingsplan voor het splitsen 
van een woning.
DORPSGERICHT WERKEN 

Dorpsgericht werken gaat om het be-
vorderen van leefbaarheid, veiligheid en 
sociale betrokkenheid. Hiervoor werkt 

de coördinator dorpsgericht werken samen met bewoners, wo-
ningcorporaties, politie en straathoekwerker.  Wilt u ook bijdra-
gen? Neem dan contact op met Lilian Lambrechts via 140162 of 
llambrechts@drimmelen.nl. U kunt haar ook volgen via twitter: 
@LilianDrimmelen.  
Burendag
Burendag is een jaarlijks terugkerend feest dat u samen viert 
met uw buren en de buurt op 22, 23 of 24 september. Het is een 
dag waarop je gezellig samen komt en waarbij veel mensen iets 
goeds doen voor elkaar en de buurt. Buurten worden leuker, 
socialer en veiliger als buren elkaar ontmoeten en zich samen 
inzetten voor hun buurt. Het Oranjefonds en Douwe Egberts 
ondersteunen u daarin. De nieuwe activiteiten kunnen worden 
aangemeld en er kan een financiële bijdrage tot € 450,- worden 
aangevraagd. Kijk voor meer informatie op www.burendag.nl.  

VOORJAARSNOTA 2017 EN KADERNOTA 
2018 GEMEENTE DRIMMELEN 
Afronden bestuursakkoord en gezonde financiële basis 
voor de toekomst
 

Het college van burgemeester en wethouders heeft de voor-
jaarsnota 2017 en de Kadernota 2018 aangeboden aan de ge-
meenteraad. Op 13 juli 2017 vindt besluitvorming over deze 
stukken plaats in de raad.   
Via de voorjaarsnota 2017 geeft het college informatie over de 
financiële en beleidsmatige ontwikkelingen over het 1e kwartaal 
van 2017. Op deze manier legt het college verantwoording af 
aan de raad. Met name door hoger ontvangen rijksbijdragen (zo-
als de algemene uitkering) en het heffen van precariobelasting 
op ondergrondse leidingen kan de gemeente positieve begro-
tingssaldi presenteren voor de jaren 2017 t/m 2020. Het ver-
wachte financiële herstel is ingezet en werkt door in de komen-
de jaren. Onder meer de  kosten voor de Wet maatschappelijke 
ondersteuning (Wmo) vallen lager uit dan geraamd, maar de 



VAKANTIE BBQ
30 JULI 2017

Wij hebben vakantie van maandag 31 juli t/m donderdag 17 augustus. 
Vanaf vrijdag 18 augustus bent u weer van harte welkom!

Op de laatste zondag van juli 
vlak voordat wij op vakantie gaan 
organiseren wij wederom de 
Green Egg Vakantie BBQ! 

Geniet onbeperkt van de lekkerste gerechten 
van de Green Egg! Kosten voor deze avond 
zijn € 27,50 per persoon. We verwachten u 
tussen 17.00 en 17.30 uur. Diëetwensen 
dienen vooraf doorgegeven te worden.

Moerdijkseweg 10 4844 PD Terheijden
www.restaurantripasso.nl 076 - 593 1297
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IETS  VERDER  VAN

prankster en activist naar voren.
The Design of Dissent
Hoogtepunt van het binnenprogramma is de expositie ‘The De-
sign of Dissent’, eerder te zien bij Non-Breaking Space in Seattle. 
Deze groepsexpositie komt over uit de wereldberoemde Milton 
Glaser Archives in New York en toont werk van ontwerpers die 
zich inzetten tegen maatschappelijke misstanden. De chronolo-
gische indeling (1960-nu) laat goed zien hoe de, van oorsprong 
activistische houding van ontwerpers, zich ontwikkelde tot he-
dendaagse satire. Curatoren Milton Glaser en Mirko Ilic selec-
teerden de meest invloedrijke ontwerpen op het gebied van 
oorlog, racisme, mensenrechten, armoede, milieubescherming, 
wapens en kapitalisme.
Er is werk te zien van Ken Garland (GB), Milton Glaser (VS), 
Tibor Kalman (HU), James Victore (VS), Stefan Sagmeister (AU), 
Experimental Jetset (NL) en vele anderen. Voor deze speciale 
gelegenheid wordt de expositie aangevuld met werk uit de col-
lectie van het Stedelijk Museum Breda.
Flags of Peace
Onderdeel van het buitenprogramma is de expositie Flags of 
Peace. 100 Ontwerpers uit 100 landen ontwierpen hiervoor een 
vlag. In het verleden zijn er pogingen gedaan om één internatio-
nale vredesvlag te ontwerpen. In plaats van een allesomvattend 
symbool laat de expositie zien hoe vrede in verschillende we-
relddelen verbeeld wordt. Zo vormen de vlaggen het startpunt 
voor een dialoog.

Verschillende perspectieven
Vandaag de dag kun je met onrust en verwarring ook bewustzijn 
creëren. Met verschillende projecten laat Graphic Matters zien 
hoe ontwerpers zich uitspreken voor anderen. Neem bijvoor-
beeld de overzichtsexpositie van activist, jurist en ontwerper 
Klaus Staeck (DE). Sinds de jaren ’70 ontwerpt hij politieke sa-
tire in zijn eigen typerende en provocerende montagestijl.  De 
werkwijze van Staeck staat in scherp contrast met naastgelegen 
grote billboards met computer generated images ontworpen 

ring. Voorganger past. werker G. Oostveen - Dames-Heren-
koor-Gummaruskoor.
Maandag 17 juli 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis  Antonius  Abt.  Voorganger Dhr. P. van Gils.
Zaterdag 22 juli 19.00 uur: Eucharistieviering. Voorganger 
pastoor J. Paes - Cantor Heino  Vergouwen.
Maandag 24 juli 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis Antonius Abt.  Voorganger Dhr. K. Karremans.
Zaterdag 29 juli 19.00 uur: Eucharistieviering. Voorganger 
pastoor J. Paes -  Vakantiekoor.
Maandag 31 juli 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis Antonius Abt.  Voorganger Dhr. P. van Gils.
Zaterdag 5 aug. 19.00 uur: Eucharistieviering. Voorganger 
pastoor J. Paes - Cantor Heino Vergouwen.
Maandag 7 aug. 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis Antonius Abt.  Voorganger Dhr. K. Karremans.
Zaterdag 12 aug. 19.00 uur: Eucharistieviering. Voorganger 
pastoor J. Paes - Vakantiekoor.
Maandag 14 aug. 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis Antonius Abt.  Voorganger Dhr. P. van Gils.
Zaterdag 19 aug. 19.00 uur: Eucharistieviering. Voorganger 
pastoor J. Paes - Organist John van Opdorp.
Maandag 21 aug. 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis Antonius Abt.  Voorganger Dhr. K. Karremans.
Zaterdag 26 aug. 19.00 uur: Eucharistieviering. Voorganger 
pastoor J. Paes - Vakantiekoor.
Maandag 28 aug. 10.30 uur: Woord- en Communieviering in 
Verzorgingshuis Antonius Abt.  Voorganger Dhr. P. van Gils.
Openingstijden parochiekantoor:
Het parochiekantoor in de Markstraat nr. 2  is alleen geopend op 
dinsdag- en vrijdagochtend van 9.30 tot 12.00 uur, tel. 5931216. 
U kunt dan afspraken maken voor doopsel, huwelijk, jubileum, 
een gesprek, opgeven van gebedsintenties, afhalen doopbewijzen 
enz. In dringende situaties en bij overlijden kunt u contact opne-
men met telefoonnummer 06-51490011.
Wilt u lid zijn/worden van onze parochie of zijn er wijzi-
gingen in uw gezinssamenstelling:
Door de wet op de bescherming van de privacy mogen de ge-
meentes niet meer doorgeven wie er komt wonen binnen onze 
parochie. Bent u nieuw, verhuist u binnen het dorp of gaat bin-
nen uw gezin iemand zelfstandig wonen laat het dan a.u.b. weten 
aan het Parochiekantoor, Markstraat 2, 4844 CR  Terheijden, 
tel. 076 5931216. Bij voorbaat dank.

GRAPHIC MATTERS PRESENTEERT 
EERSTE NAMEN 

Het tweejaarlijks festival voor grafisch ontwerp maakt de eerste 
namen van het programma bekend. Los van de nieuwe naam 
(het festival stond voorheen bekend als Graphic Design Festi-
val Breda) vindt het programma voortaan plaats op één vaste 
locatie. Het festival vindt van 22 september tot 22 oktober 
plaats in en rondom het voormalig Breda’s Museum waar een 
indrukwekkend aanbod aan exposities, workshops, talkshows en 
rondleidingen is verzameld. Het buitenprogramma is gratis, voor 
de exposities zijn tickets te koop via www.graphicmatters.nl.
Creatief directeur Dennis Elbers: “Het doel van design is om 
met de massa te communiceren. Daarom gaat design vaak over 
onderwerpen die ons allemaal aangaan.” Graphic Matters toont 
hoe ontwerpers  zich uitspreken over hedendaagse onderwer-
pen zoals oorlog, mensenrechten, klimaatverandering en privacy. 
In verschillende projecten komen de houdingen van de activist, 
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door Foreal (DE) die de huisstijl van grote merken gebruiken in 
combinatie met massavernietigingswapens.

JONGE KUNSTENAARS 
in het centrum van Breda

De Bredase kunstinstelling KOP presen-
teert kunst en design graag op een laag-
drempelige manier. Ze zetten kunst dan 
ook niet op een sokkel, maar brengen het 
naar de mensen toe. Dit was dan ook het 
uitgangspunt van SCOUTED BY KOP. Op verschillende toffe 
locaties in Breda zetten ze werk van jonge kunstenaars en desig-
ners neer. Zo krijgen jonge kunstenaars meer exposure, hebben 
de locaties een tof werk in hun zaak staan en worden de be-
zoekers op verschillende plekken in Breda verrast door mooie 
kunst en design.  Alles kun je ter plekke kopen, of je koopt het 
via www.kop.nu en dan sturen ze het graag voor je op.
Je vraagt je nu af waar deze kunst allemaal te vinden is? Nou 
eigenlijk overal: in koffiezaakjes, 
kappers, winkels etc. Kortom: 
de plekken waar je komt als je 
het centrum van Breda ingaat. 
Het allereerste werk  dat ze 
presenteren is van Niek Pe-
ters en is te zien bij Frietwin-
kel by Dapp. Binnenkort volgen 
er nog veel meer locaties, dus 
houdt de website in de gaten. 
Wil je zelf mooie kunst in je 
winkel, koffiezaakje of ander 
bedrijf? Of ben je een kunstenaar die graag zijn werk tentoon 
wil stellen? Stuur dan even een mailtje naar michelle@kop.nu.
KOP,  Hoornwerkstraat 1, Breda. Kijk ook op www.kop.nu.

KINDERDAGVERBLIJF BABBELOES 
VERHUIST NAAR BASISSCHOOL DE 
STUIFHOEK

Verhuizing KDV Babbeloes tweede 
stap naar een Integraal Kindcen-
trum (IKC)
Vorig jaar hebben SKOD (Stichting Ka-
tholiek Onderwijs Drimmelen),  ESKA-
DEE  en de gemeente Drimmelen met 
een intentieverklaring aangegeven voor 
Integrale Kind Centra te gaan. Het vor-
men van IKC’s is een landelijke ontwikke-
ling die gestimuleerd wordt door de overheid. Het ideaal is één 
plek voor alle kinderen van 0 tot 13 jaar waar zorg, opvoeding, 
scholing en sportieve en culturele activiteiten samenkomen om 
kinderen gereed te maken voor de toekomst. 
‘Het starten van peuterspeelgroep ’t Stuifke in februari jl. in BS 
De Stuifhoek was onze eerste stap en is succesvol verlopen. 
Nu zetten we gezamenlijk de tweede stap met het bieden van 
kinderdagopvang. Om dit te kunnen realiseren, verhuist KDV 
Babbeloes in zijn geheel naar BS De Stuifhoek’, licht Judith Deli-
en, algemeen directeur ESKADEE, toe.
‘Met de komst van KDV Babbeloes en een gelijktijdige introduc-
tie van voorschoolse opvang (VSO) is onze dienstverlening met 
peuterspeelgroep ’t Stuifke en BSO Mikado op BS De Stuifhoek 
compleet. Alle ruimtes die we gaan gebruiken, zijn aaneenge-
schakeld en vormen een eigen vleugel binnen BS De Stuifhoek. 
We krijgen dan ook een eigen ingang en er is voldoende par-
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keergelegenheid’, voegt Judith eraan toe.
Wanneer gereed?
De Stuifhoek stelt naast de huidige twee lokalen van BSO Mika-
do en peuterspeelgroep ’t Stuifke nóg twee lokalen, een speel-
zaal en aanverwante ruimte voor slaap- en wasgelegenheid be-
schikbaar. De ruimtes worden aangepast aan de eisen die aan 
kinderdagopvang worden gesteld. De verhuizing start tijdens 
de zomervakantie, zodat KDV Babbeloes naar verwachting op 
maandag 28 augustus a.s. aan een nieuw hoofdstuk kan beginnen. 
Van hieruit gaan BS De Stuifhoek en ESKADEE werken aan de 
volgende stap, inhoudelijk vormgeven aan een IKC.
Goed om te weten
Ouders zijn vrij om hun kind te zijner tijd in te schrijven op de 
basisschool van hun voorkeur. Er zijn geen verplichtingen ten 
aanzien van BS De Stuifhoek. 
Normale gang van zaken tijdens de zomervakantie
Tijdens de zomervakantie verandert er niets aan de huidige 
situatie. KDV Babbeloes zal op de vertrouwde manier blijven 
draaien en blijft gegarandeerd open.
Meer informatie is te verkrijgen bij ESKADEE, Centraal Bureau 
via telefoonnummer 0162 - 68 6179 of e-mailadres: planning@
eskadee.nl, www.eskadee.nl, www.stuifhoek.nl

VAN HET WMO-PLATFORM DRIMMELEN
Nieuws uit het overleg

Het Wmo-Platform Drimmelen adviseert 
het College van Burgemeester en Wet-
houders over het beleid rond de Wet 

Maatschappelijke Ondersteuning (WMO). Het Wmo-Platform 
Drimmelen komt iedere tweede woensdag van de maand in een 
openbare vergadering bijeen. 
Omgevingswet
In de junivergadering is het Platform door beleidsmedewerker 
mevrouw K. van der Spek geïnformeerd over de Omgevingswet. 
In deze wet worden diverse bestaande wetten en regels gebun-
deld voor ruimte, wonen, infrastructuur, milieu, natuur en water.  
Die omvat het beheer en de ontwikkeling van de leefomgeving. 
Het doel is vereenvoudiging en het mee-
denken over duurzaamheid, veiligheid en 
gezondheid. De gemeentelijke organisatie 
zal hier op worden ingericht en er zal een 
omgevingsvisie gemaakt worden. Het Plat-
form zal worden betrokken bij het denken 
over de verdere ontwikkeling.
Kadernota Armoedebeleid
In de nota wordt preventie als belangrijk punt genoemd. Het 
Platform vindt dat meer voorlichting wenselijk is om de armoe-
de te kunnen beheersen. Gevoelige aspecten in de privésfeer 
spelen daarbij een rol. Het Platform wil meer juridische infor-
matie ontvangen omtrent mogelijkheden en beperkingen binnen 
een uit te voeren armoedebeleid.
Jeugdhulp
Het Platform heeft een reactie gegeven op het concept Uitvoe-
ringsbesluit Jeugdhulp. De gemeente overweegt een klachtenre-
geling voor jongeren in te voeren. Helaas zijn tot nu toe geen 
reacties ontvangen op de oproep voor leden in een klankbord-
groep Jeugd en Gezin. Hierin worden jongeren gezocht en/of 
hun vertegenwoordigers.
Informatie over WMO-zaken:
- Vanaf 1 mei jl. verzorgt Medipoint de levering van hulpmidde-
len, zoals rolstoelen, in plaats van Welzorg.
- Cliënten van de deeltaxi hebben een brief ontvangen om an-
dere vervoersmogelijkheden te kunnen vinden.  Dan kunnen zij 

hun eigen zelfstandigheid zoveel mogelijk behouden.
- Bij hulp in de huishouding spreekt men vaak over gebruikelijke 
hulp.  Daarbij geldt: iedereen in het huishouden helpt binnen 
zijn/haar mogelijkheden. In noodgevallen kan er tijdelijk extra 
hulp komen.
Vragen?
Vragen of opmerkingen over deze informatie? Reageren kan 
naar het WMO-Platform Drimmelen, per brief: p/a Middelmee-
de 5, 4921 BZ Made of per e-mail: info@wmoplatformdrimme-
len.nl.  Website: www.wmoplatformdrimmelen.nl.

De foto van de maand juli is gemaakt door Anneke van Vugt.

Dit is de laatste RdT voor de zomervakantie.
Voor de volgende editie kunt u tot 

uiterlijk woensdag 23 augustus 17.00 uur 
kopij en advertenties inleveren. 
FIJNE ZOMER ALLEMAAL!

Rondom de Toren wordt bezorgd op woensdag of donderdag.
Geen RdT in uw brievenbus? 

Mail liesbeth@rondomdetoren.nl
of kwaliteit.zuidwest@axender.nl

of bel 076 5932137.
Graag postcode en huisnummer vermelden.

-----------------------------------------------------------------
Uw post it gratis in Rondom de Toren?

Mail liesbeth@rondomdetoren.nl

Foto: Gerard van Vugt



Gezondheid

Alarmnummers - Politiezaken

Gemeente informatie

Overige

Colofon

Huisartsenpost Oosterhout 0162 - 43 50 00
Tandarts   0162 - 42 40 24
Pastorale zorg  06 - 51 49 00 11
Bloedafname Terheijden  Hoofdstr. 2, ma. - vr.  8.30 - 10.00 u
Bloedafname Wagenberg Dorpsstr. 58a, ma. en do. 9.00 - 10.00 u
Apotheek Terheijden 076 - 593 43 00
Service Apotheek Wagenberg Dorpsstraat 58a, na contact apotheek     
                                           Made, ma. - vr.  8.15 - 10.00 uur
Thebe Thuiszorg  088 - 117 32 16
   www.thebe.nl info@thebe.nl
Thebe Thuiszorgwinkel Uitleen Markstraat 4  Terheijden
   ma. - vr.  09.00-12.00 uur
MediPoint Thuiszorg 088 - 10 20 100,  www.medipoint.nl
Hulpmiddelen Uitleenpunt Geriafit  0162 - 68 02 34
Zorg en Welzijn Kruisgebouwwww.kruisgebouw.nl
Surplus Welzijn  Raadhuisstraat 2c  Terheijden
        www.surpluswelzijn.nl 
     Maatsch.  Werk   076 502 77 88
    Spreekuur dinsdag van 9.00-10.00 uur
     Sociaal Raadslieden Werk 076 502 77 88 
   Spreekuur di. en do. van 9.30-12.00 u 
   sociaalraadslieden@surpluswelzijn.nl
     Schuldhulpverlening          076 502 77 88
Juridisch spreekuur  Raadhuisstraat 2c  Terheijden
   1e en 3de maandag 17.00 - 18.00 uur 
SWO    0162 - 45 18 94
   www.swodrimmelen.nl 
   secretariaat@swodrimmelen.nl 

Alarmnummer Algemeen 112
Politie Zeeland en West-  0900 - 88 44
Brabant Team  www.politie.nl
Wijkagent  Arjan van Tricht & David Neumann 
Terheijden Wagenberg 0900 - 88 44 

Gemeentehuis   Park 1 - Made  T 14 01 62
    www.drimmelen.nl
WMO-loket    ma. - vr.  9.00 - 12.30 uur  
    gemeente@drimmelen.nl
Millieustraat Terheijden  076 - 593 47 95
Openingstijden   ma. -  vr.  13.00 - 16.00 uur
    za.  10.00 - 15.00 uur
Ophalen afval Terheijden  Groen: elke woensdag/Grijs:19-7; 2, 16, 30-8
                     Wagenberg  Groen: elke vrijdag/Grijs: 21-7; 4, 18, 31-8
Ophalen oud papier  19-08-2017
Ophalen plastic afval Terheijden: 26-7, 9-8, 23-8    
     Wagenberg: 28-7, 11-8, 25-8

Bibliotheek Terheijden:   di./wo. 15.00 - 17.30 uur
    vr. 15.00 - 19.30 uur   
Stichting Volksbelang:  0162 - 67 98 00

Website:   www.rondomdetoren.nl 
Facebook:  www.facebook.com/rondomdetoren
Twitter:   www.twitter.com/rondomdetoren 
Inleveren kopij:   info@rondomdetoren.nl
   uiterlijk 23-08-17 (voor 17.00 uur)
Inleveren advertenties:  advertentie@rondomdetoren.nl
   T 06 - 53 89 20 35
   uiterlijk 23-08-17 (voor 17.00 uur)
Secretariaat:   Postadres: Hoevenseweg 18 - 4845 PD Wagenberg 
                Tel. contact: 076 - 593 21 37
Bezorgklachten:  kwaliteit.zuidwest@axender.nl
       liesbeth@rondomdetoren.nl
Extra exemplaren:      Terheijden: Bibliotheek - ‘Toptiekske - Tankpunt
       Wagenberg: Bakkerij Léon van Dongen,  
                         Slager Hermans
Drukkerij:               Gianotten Printed Media  Tilburg


